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Enkel fråga till tekniska nämndens 

ordförande Magnus Persson 

 

 

 

Enkel fråga om belysning på Parkskolans skolgård 

 

Parkskolans skolgård saknar belysning. Både personal och föräldrar har uppmärksammat hur mörk 

skolgården är under kvällstid, men nu när det är mörkt under både morgon och eftermiddag är 

behovet av adekvat belysning ännu mer akut. Avsaknaden av belysning på Parkskolans skolgård gör 

att barn tvingas leka ut i mörkret både morgon- och eftermiddagstid, vilket medför stor otrygghet för 

både barn och personal. Alternativet att stanna inomhus när solen inte är uppe är inte heller 

acceptabelt då det kraftigt begränsar barnens möjlighet till utelek, spring och rörelse under vintertid. 

 

Personalen, både vid skola och förskola, har vid ett flertal tillfällen påtalat den bristande belysningen 

till staden men hittills har ingenting hänt. Fritidspersonal som jobbade på gamla Fridhemsskolan har 

påtalat att de hade samma problem redan på den tiden, vilket visar på att detta är ett problem som har 

funnits länge.  

 

Personalen på skolan har, utöver att själva felanmäla problemet till staden, uppmanat föräldrar att 

göra samma sak, för att de har upptäckt att saker brukar åtgärdas snabbare då. Det är obegripligt om 

föräldrars klagomål skulle väga tyngre än personalens. Personalen upptäcker ofta problemen 

snabbare än föräldrarna och snabba åtgärder är alltid att önska. 

 

 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga:  

 

När får Parkskolans skolgård belysning? 

 

 

 

 

 

Linda Cigéhn 

 


